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Punten voor de rondvraag commissie EFTR dato 15 mei 2019 

 

Fractie Vraagsteller Vraag Antwoorden wethouder C. Bisschops 

AB --- --- --- 

CDA --- --- --- 

VSP J. Kleijnen N.a.v. de bewonersbrief resultaten vergunning parkeren Broekhem-
Noord hebben wij de volgende vragen: 

 Waarom is de raad hierover niet geïnformeerd zoals normaal 
gebruikelijk is via een raadsinformatiebulletin? 

 Kunnen wij een uitgewerkt overzicht ontvangen (per 
straat)? 

 Maar liefst 73% heeft zich uitgesproken tegen het 
invoeren van een  parkeervergunning. Zou niet een van 
de oorzaken kunnen zijn dat er nogal veel klachten en 
weerstand is tegen het huidige (klantonvriendelijk) 
parkeervergunningensysteem dat nu in diverse kernen 
van toepassing is o.a. betalen vanaf 2de parkeerkaart en  
ontvangen bezoekers, het digitale systeem en de 
gebrekkige handhaving? 

 Waarom is er niet voor gekozen om voor het houden van 
deze enquête een bijeenkomst in de buurt te houden 
waarin mensen uitgelegd krijgen over wat het probleem 
is, waarom er een enquête gehouden wordt en wat de 
gevolgen zijn om wel of geen vergunninghoudersparkeren 
in te voeren? 

 Wat wordt gedaan met reeds gemelde klachten over fout 
parkeerders?  

 Waarom starten wij niet om toch te proberen om 
medewerkers en andere mensen o.a. werkzaam in 
Valkenburg welke dagelijks hun voertuig parkeren op de 
Parallelweg of Napoleonsstraat te weren? Bied deze 
mensen een alternatief zodat de druk wordt weggehaald 
in deze straten? Want om nu niets te doen, laten we 
deze mensen in de steek. 

 

--- 

PGP --- --- --- 
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VVD Rooding-Eurlings Bloemenplan 
In de commissie EFTR van 31 januari 2018 is het bloemenproject 
centrum voor de eerste keer op de agenda gezet en voorts is dit 
onderwerp behandeld tijdens de raadsvergadering van 19 februari 
2018. Op 23 april 2018 is dit wederom behandeld in de algemene 
raadsadviescommissie en opnieuw tijdens de raadsvergadering van 7 
mei 2018. Op 7 mei 2018 besloot de gemeenteraad van Valkenburg aan 
de Geul tot het verlenen van een bijdrage in de aanschaf, het beheer 
en onderhoud van bloembakken in het centrum van de gemeente. De 
afspraken hierover werden vastgelegd in een overeenkomst. M.b.t. het 
water geven van de bloembakken werd overeengekomen dat de 
gemeente hier zorg voor draagt en dat dit in de reguliere rondes van 
het gemeentepersoneel plaatsvindt.  
Op 26 juni 2018 heeft de VVD een artikel 41 brief ingediend omdat het 
college had besloten om de hierboven genoemde taak binnenkort af te 
stoten in ruil voor een aantal aan te schaffen gieters. Tijdens de 
raadsvergadering van 1 oktober 2018 troffen wij bij de ingekomen 
stukken een brief aan d.d. 26 juni 2018 van de Stichting Valkenburg 
Vooruit, de initiatiefnemers van het Bloemenplan, over het feit dat het 
college al na drie weken had besloten het watergeven te stoppen.  
Vervolgens staat wederom een raadsnota aangaande het bloemenplan 
op de agenda van de commissie EFTR van 23 januari 2019. Tot onze 
verbazing en die van de initiatiefnemers adviseerde het college om 
geen extra bijdrage voor het bloemenproject te verstrekken.  
Mede dankzij de VVD en de overige fracties heeft het college een 
nieuwe raadsnota opgesteld en in de raadsvergadering van 11 februari 
2019 is, onder andere, besloten om de kosten van het water geven  
(€ 12.500,--) in 2019 voor rekening van de gemeente te nemen en voor 
50% te betalen uit het lopende budget voor groenonderhoud en voor 
50% uit de post economische activiteiten. De initiatiefnemers hebben 
zelf een hovenier bereid gevonden voor het bewateren zorg te dragen, 
zodat de werkdruk bij de buitendienst weg valt. 
 
De VVD was zeer tevreden over het resultaat. Echter, graag horen we 
van de wethouder wat nu de stand van zaken is, aangezien wij hebben 
vernomen dat: 
De hovenier geen vergunning krijgt om het centrum in te rijden om de 
bloemen te bewateren. Door de wethouder wordt weliswaar 

--- 
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voorgesteld om dagelijks tussen 7:00 en 11:00 uur toegang te geven tot 
het centrum conform de randtijden, maar gebleken is reeds dat dit 
niet werkbaar is voor de hovenier, ook niet omdat deze niet in de 
gelegenheid is om dagelijks naar de gemeente Valkenburg te rijden en 
werk te verdelen over meerdere dagen. Water geven binnen de 
randtijden is niet ideaal om optimale kwaliteit te waarborgen. 

 Hoe kan het dat voor het bewateren van de bomen en de eigen 
buitendienst van de gemeente hiervoor wel ontheffing is verleend 
maar niet voor het bewateren van de bloemen?  

 Is dit probleem inmiddels opgelost?  

 Zo nee, hoe stelt de wethouder zich voor dat er binnen vier uurtjes 
aan alle bloemen water wordt gegeven terwijl door de wethouder 
in 2018 is aangegeven dat het water geven veel te zwaar drukt op 
de taken van de buitendienst en dat het water geven in extreme 
gevallen is opgelopen tot 80 uur per week? 

 


